
 ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROZVOJE ÚZEMÍ RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 

9 KONANÉ DNE 11. 10. 2017 
 

Přítomni: dle prezenční listiny (ostatní členové komise byli omluveni) a hosté 

Komise nebyla usnášení schopná. 

Hosté: 

Návrh programu: 

1. Projekt revitalizace areálu Včela, ul. K Žižkovu 

2. Projekt Polyfunkční soubor „Poděbradská“ 

3. Různé 

 

BOD Č.1.   
Paní Balcarová : Nerušící výroba do města patří, a proto ji požaduji zachovat jako kapacitu pro budoucí 

pracovní příležitosti. Vzhledem k poloze území je nevhodné pro bytovou zástavbu. 

Komise není usnášení schopná, a proto nezaujala stanovisko. 

BOD Č.2.  
Balcarová, Paclík, Kubík, Apeltauer:  

Nesouhlasí s předimenzovanou zástavbou.  

Komise není usnášení schopná, a proto nezaujala stanovisko. 

BOD Č.3.  
Paní Balcarová –Vznesla dotaz kdy bude projekt „restaurace U Brabců“ předložen komisi. 

Vznesla dotaz na složení komise k řešení zastavění náměstí OSN. 

Vznesla dotaz na řešení propadů na cyklostezce na mostních konstrukcích před areálem Zahrady nad 

Rokytkou II. 

Vznesla dotaz ohledně vedení řízení EIA na „Odkolek“. 

Paclík – Vznesl dotaz, do kdy bude otevřena estakáda. 

 

 

Další termín řádného jednání KRU 8.11.2017, v případě potřeby bude komise svolána 

operativně v dřívějším termínu. 

Zapsal a zkontroloval: ing. Karel Horejš a ing. Tomáš Kubík 

E-mail: horejsk@praha9.cz 

mailto:horejsk@praha9.cz

